

## Visa Rules

- 01 The Tourist Visit Visa, to be obtained against a fee of RO.6/- ( Rials Omani Six only ) or its equivalent in foreign currencies, qualifies its holder to enter the Sultanate of Oman and stay therein for ONE MONTH. It is extendable for a similar period on payment of the same amount as the original fee of RO.6/- (Rials Omani Six only). Extension may be obtained from the Directorate General of Passports and Residence or its regional sections. This visa should be used within six months from the date of issuance.
- 02 The Multiple-entry Visa qualifies its holder to enter the Sultanate of Oman and stay therein for a period not exceeding THREE WEEKS each time. This visa may be obtained against a fee of RO.10/- ( Rials Omani Ten only ) or its equivalent in foreign currencies, and will remain valid for a period of ONE YEAR. It should be used within Six Months from the date of issuance.
- 03 The Truck Drivers Visa, issued on payment of a fee of RO.7/- ( Rials Omani Seven only ) or its equivalent in other currencies, qualifies its holder to enter Oman through the border posts. It is valid for SIX MONTHS, during which the holder is eligible for more than one entry. It should be used within Three Months from the date of issuance.
- 04 The AGCC foreign residents visa qualifies its holder to enter Oman ONCE and stay therein for FOUR WEEKS. The fee for this visa is RO.3/- (Rials Omani Three only) or its equivalent in other currencies. It is extendable for ONE WEEK on payment of the same amount as the original fee of RO3/- ( Rials Omani Three only ).
- 05 A holder of any of the above-mentioned visas is NOT ALLOWED TO WORK in the Sultanate of Oman with or without pay.
- 06 Any person overstaying his/her granted visa period will be subject to legal accountability in addition to a fine of RO.10/- (Rials Omani Ten only) per day for the overstayed period.
- 07 Whenever there are justifications necessitated by the public interest, the competent authority reserves the right NOT TO ALLOW the visa holder to enter the Omani territories, or refuse the visa application without giving any reasons.

## إرشادات هامة

- (١) تخول تأشيرة الزيارة السياحية حاملها دخول السلطنة والإقامة فيها لمدة شهر واحد وبمسم قدره (٦) وألوات عمانية أو ما يعادلها من العملات الأخرى، قابلة للتديد لمدة ثلاثة أشهر وبمسم الرسم، علماً بأن التديد يتم في الإدارة العامة للجوازات والإقامة وأقسامها بالمناطق. ويجب استخدام هذا النوع من التأشيرات خلال ستة أشهر من تاريخ إصدارها.
- (٢) تخول تأشيرة الرحلات المتعددة حاملها دخول السلطنة والإقامة فيها لمدة لا تزيد عن ثلاثة أسابيع في كل مرة علماً بأن هذه التأشيرة تكون صالحة لمدة سنة واحدة وبمسم قدره (١٠) وألوات عمانية أو ما يعادلها من العملات، على أن يبدأ استخدامها خلال ستة أشهر من تاريخ إصدارها.
- (٣) تخول تأشيرة قائدي الشاحنات دخول السلطنة عن طريق المنافذ البرية، وتسمح لحاملها دخول البلاد لأكثر من مرّة ويمكن صالحة لمدة (٦) أشهر، وبمسم قدره (٧) وألوات عمانية أو ما يعادلها من العملات الأخرى، على أن يبدأ استخدامها خلال ثلاثة أشهر من تاريخ إصدارها.
- (٤) تخول تأشيرة التقييد في دول مجلس التعاون الخليجي حاملها دخول البلاد لمرة واحدة والإقامة فيها لمدة أربعة أسابيع وبمسم قدره (٣) وألوات عمانية، أو ما يعادلها من العملات الأخرى، وهي قابلة للتديد لمدة أسبوع وبمسم الرسم.
- (٥) لا يسمح لحامل هذا النوع من التأشيرات بالصل في السلطنة سواء بالبحر أو برّاً.
- (٦) يُعزّض السالمة القانونية لكل من لا يبادر أراضي السلطنة خلال المدة المحددة بالتأشيرة إضافة إلى دفع غرامة قدرها (١٠) وألوات عمانية عن كل يوم تأخير.
- (٧) تحتفظ السلطات المختصة بالحق بعدم السماح بالحاصل على التأشيرة بالدخول إلى أراضي السلطنة، أو رفض طلب الحصول عليها متى كانت هناك مبررات تشخصها المصلحة العامة ويبدو أن أسبابها:

Sultanate of Oman  
ROYAL OMAN POLICE  
Directorate General of  
Passports & Residence



سلطنة عُمان  
شرطة عُمان السلطانية  
الإدارة العامة للجوازات والإقامة

**№ 629475** استمارة طلب تأشيرة دخول  
VISA APPLICATION FORM

تأشيرة المقيمين في دول مجلس التعاون AGCC Foreign Residents Visa	تأشيرة قيادة شاحنات Truck Drivers Visa	تأشيرة زبارة سياحية Tourist Visit Visa	تأشيرة الرحلات المتعددة Multiple - entry Visa
Type Of Passport نوع الجواز	Expiry Date تاريخ الانتهاء	Date Of Issue تاريخ الإصدار	Passport No. رقم الجواز
الجنس Sex	الجنسية Nationality	مكان الإصدار Place of Issue	
الإسم الثالث Third Name	الإسم الثاني Middle Name	الإسم الأول First Name	
العمل Occupation	تاريخ الميلاد Date of Birth	مكان الميلاد Place of Birth	
رقم التأشيرة السابقة (إن وجدت) Previous Visa No (if any)	رقم الرحلة Flight No.	مدة الجواز Point of Entry	
العنوان لمكتب السلطنة Address in Oman			

Accompanying Persons in the Passport (if any)  
(أسماء المرافق في الجواز (إن وجد))

الجنس Sex	مكان الميلاد Place of Birth	تاريخ الميلاد Date of Birth	الإسم الكامل Full Name

FOR OFFICIAL USE ONLY

للاستعمال الرسمي فقط

جهة إصدار التأشيرة

رقم التأشيرة: /  
تاريخ الإصدار: /